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PROČ ZROVNA ROBERT FICO? Důkazy slovenského
Ústavu pamäti národa. Cintula americkým agentem už
celých 40 let?
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SLOVENSKO: Slovenský vicepremiér Tomáš Taraba oznámil při
rozhovoru s britskou BBC televizí, že premiér Robert Fico se
nachází mimo nebezpečí života. Operace byla úspěšná a
celková kondice pacienta je stabilizována.

Jak víme, premiér Fico byl 15. května při návštěvě vesnice Handlová
několikrát postřelen levicovým aktivistou Jurajem Cintulou. Bylo to
velmi vážné zranění: jedna kulka šla skrze žaludek, další zničila
kloub a jiná do hrudníku. Celkem padlo 4-5 výstřelů, z nichž Fica
trefily tři.

Atentátník, Juraj Cintula je 71. letý básník a spisovatel, který dříve
náležel k pro-ruské, ultra-národnostní, ale proti-Putinovské vojenské
jednotce, nazvané ‘Slovenskí branci‘. Byli údajně zaměřeni proti
‘statisícům migrantů‘, i když po pravdě řečeno, v období jejich
činnosti, což bylo 2012 až 2020, těch migrantů ještě tolik nechodilo.

Později změnil názor, zavrhl Rusko a přiklonil se k Západu. Proto mu
nesmírně vadilo, že Fico nechtěl dále poskytovat pomoc Ukrajině.
Neustále ho kritizoval kvůli jeho pro-ruským sklonům, které prý
mohly snadno odvrátit Slovensko od zářného Západu.

Juraj byl také silně zaujatý vůči cikánům, neboli jak se jim dnes z
neznámých důvodů říká, Rómům a vyjadřoval se proti nim i v poezii,
kterou psal.
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Tak, jako měnil názory, stejně rychle, anebo snad ještě rychleji měnil
zaměstnání. Přesto, že vystudoval Pedagogickou fakultu v Nitře,
později pracoval jako malíř a natěrač, horník, učitel, kameník,
soukromý podnikatel a člen Bezpečnostní služby. Jedno z jeho
zaměstnání, což byla ochrana obchodního domu, ho vybavilo zbraní,
kterou použil proti premiérovi.

V průběhu let založil nejen literární klub ‘Dúha‘, ale také politické
hnutí, zvané ‘Výbor proti násiliu‘. Nebyl násilník. Nikdo z těch, kteří
ho znali, ho nepovažoval za člověka, který by po někom střílel. Ani
jeho syn, který o zbrani dobře věděl, neměl ponětí, že by ji otec kdy
plánoval použít.

Takže – ‘it’s always the lone gunman‘, neboli, je to vždy ten osamělý
střelec, bez vlivných konexí, jakýsi podivín, ale vcelku mírný člověk,
do kterého by nikdo neřekl, že bude po někom střílet. To je, co
pokaždé říkají a co indikuje akci pod falešným praporem.

Vyskytlo se dokonce i video, kde střelec Cintula přímo říká, že
nesouhlasí s Ficovou politikou. Pravda, mohl nesouhlasit. Je mnoho
těch, kteří nesouhlasí a mají zbraň. Ale kvůli tomu se nestřílí po
lidech. Takže zde musí být ještě něco jiného ve hře.

Ovšem jestliže byl Cintula členem zednářské lóže, pak mohl dostat
za úkol premiéra zastřelit a z toho není vyhnutí. Provinit se proti
příkazu znamená u zednářů smrt.

Čím se Fico provinil?
 Je známo, že slovenský premiér nesouhlasil s vývojem událostí na

Ukrajině a požadoval, aby válka co nejdříve skončila. Byl
přesvědčen, že k tomu účelu se Ukrajinci musí vzdát Rusy dobytých
území, což je logické. Žádná armáda světa nebude dobývat území,
aby je pak vrátila protivníkovi.

Nesouhlasil, aby se Slovensko stalo členem sdružení 20 států, které
vede Česká republika a které nakupuje Ukrajincům zbraně. Podle
něho, Ukrajina není členský stát NATO, takže se do jejich konfliktu s
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Ruskem nemáme co míchat. Slovensko potřebuje Ukrajinu neutrální.

„Naše zájmy by byly ohroženy, kdyby se (Ukrajina) stala členským
státem NATO, protože to by byl základ pro velký světový konflikt,“
prohlásil.

Fico rovněž nesouhlasil se vstupem Ukrajiny do NATO a zastával se
Ruska, které podle něho vtáhlo na Ukrajinu kvůli neo-Nacistům, kteří
tam nekontrolovaně řádili. Z toho důvodu a taky kvůli zastavení války
nechtěl dále Ukrajinu podporovat. Jenže západní tisk ho okamžitě
obviňoval, že dává přednost Kremlu před svými lidmi, což nebyla
žádná pravda.

Fico naopak tvrdil, že pomoc Ukrajině jeho lid ochuzuje jak vojensky,
tak ekonomicky a proto propagoval názor: „Ani jedna další kulka,“
čímž myslel střílení na Ukrajině. Byl rovněž přesvědčen, že sankce
proti Rusku záporně ovlivnily životy Slováků. A to ještě ke všemu
posílá Evropská unie měsíčně 1,5 miliard euro na Ukrajinu – jak
dlouho to můžeme vydržet?! A Ukrajina ani není členským státem
Unie. Co je nám do nich?

To byly jeho názory, které neváhal veřejně vyslovit. Nic z toho ale
nemohlo být důvodem, aby po něm nějaký ztřeštěný básník střílel.
Ten skutečný důvod musel být ještě jiný.

A taky že je ještě jiný důvod a dokonce jsou důvody dva. Ten první
je, že Fico, jako jediný politický vedoucí na celém světě, nařídil
vyšetřování Covid-19 pandemie, včetně zvýšeného počtu úmrtí a
škodlivého vlivu používaných vakcín. Měl rovněž v úmyslu vypátrat
jaká byla dohoda Evropské unie s výrobcem vakcín, Pfizerem, která
je zahalena šedým závojem zjevného podvodu.

A měl naprostou pravdu
 Ukázalo se, že všecky dohody a smlouvy, které nikým nevolená

Ursula von der Leyen s farmaceutickými firmami uzavřela, byly tajné.
(Ursula se již dříve proslavila tím, že ve funkci ministryně položila na
lopatky německé Ministerstvo obrany). Zde se jedná o 11 smluv na
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4,6 miliard vakcín, v ceně 71 miliard euro veřejných financí, které šly
pěkně rychle do kapes velkých farmaceutických firem, jako jsou
Pfizer, Moderna a AstraZeneca.

4,6 miliard vakcín pro populaci Evropy, která čítá 448 milionů? Není
divu, že později skončilo velké množství očkování, v ceně několika
miliard na smetišti. A když potom Pfizer soudil Evropu kvůli tomu, že
neodebrali (a nezaplatili) smluvně stanovené množství, Ursula
nechala jednotlivé členské státy handrkovat se s nimi samy.

Po všem tom dohadování byly později kupní smlouvy opraveny, ale
členské státy EU jsou stále dál povinny uhradit poplatek (pokutu) za
zrušení objednávek.

Problém je, že dodnes nikdo neví, co ty smlouvy obsahovaly.
Dokonce ani politikové a jiní volení zástupci lidu to neví a běžný lid
už vůbec nemá zdání za co všecko platil. Nikdo nezná znění
původních smluv a ve snaze dopátrat se nějakých informací bylo
zjištěno, že osobní komunikace von der Leyenové s Pfizerem
záhadně zmizela. Všichni tyto doklady hledají, i soud je hledá, ale
ani Ursula, ani Bourla nejeví zájem zúčastnit se. Bodejť!

Evropská komise, což je hlavně Ursula sama, dokonce zadržela a
odstranila většinu informací o bezpečnosti těchto očkování a už
vůbec neuvědomila nikoho o tom, že ty injekce jsou pokusné,
neověřené a diametrálně odlišné od všech ostatních očkování, jak
jsme je kdy měli.

A pak spadla bomba
 Zjistilo se, že Heiko von der Leyen, manžel Ursuly, je ředitelem

Pfizerovy americké pobočky ‘Orgenesis‘, která vakcíny vyrábí. Proto
ta ‘popularita‘ Pfizerových smrtících vpichů v Evropě. Proto nebyly
ruské a čínské vakcíny proti Covidu zaregistrovány a použity. Tyto
vakcíny sice nepomáhaly, ale taky neškodily.
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Ještě ke všemu, Heikova americká ‘Orgenesis‘ obdržela podstatné
dotace z Evropské unie na projekty, které se zabývají genetickým
výzkumem. Genetický výzkum je to poslední, co lidská populace
potřebuje.

Druhý důvod pro vraždu
 Jak připomíná Dr. William Makis, slovenský premiér Robert Fico se

vyjádřil proti WHO ‘Pandemické smlouvě‘ a odmítl ji podepsat. Podle
této smlouvy by mohla WHO kdykoliv vyhlásit pandemii, i kdyby pro
to žádné důvody neexistovaly. A pak by se sama WHO ujala vlády
nad celým světem a diktovala by všem národům co smí a co nesmí.
(Videa ze střílení a Ficovy proslovy jsou na stránce).

Nikým nevolený generální ředitel organizace WHO je Tedros
Adhanom Ghebreyesus. V jeho rodné Ethiopii byl jedním z hlavních
vedoucích teroristické skupiny Tigray, která systematicky
vyvražďovala členy jiné etnické skupiny, Amhara, což byli většinou
prostí zemědělci. Tigray je chtěli vyhubit, aby mohli jejich pozemky
zabavit a pak výhodně prodat cizím investorům. Asi 2,5 milionů lidí
tímto způsobem zahynulo.

Tedros není lékař, nemá ani doktorský titul. Podle některých studoval
biologii a v Etiopii má doktorát v oboru ‘Veřejného zdraví‘. Později se
stal Ministrem zdravotnictví Etiopie (2005-2012). Během tohoto
období odmítl uznat tři epidemie cholery a vydával je za obyčejný
průjem, takže na tuto nemoc zemřelo velké množství lidí. Ušetřil tím
státu peníze, ale mnoho lidí za to zaplatilo životem.

Později byl nějaký čas i Ministrem zahraničí, možná za odměnu. A
tento člověk by měl dnes vládnout celému světu!

Atentát na Fica nebyla spontánní záležitost
 Pokus o vraždu slovenského premiéra nebyla otázkou okamžitého

vzteku a popuzení současnou politickou situací, jak by nás ráda
přesvědčila veřejná media. Kdepak, tato záležitost byla velmi dobře
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plánována a organizována. Juraj nebyl sám, s největší
pravděpodobností měl podporu celé organizace, která ho z povzdálí
navigovala.

Ve skutečnosti, kdo ví, jestli to byl opravdu on, kdo střílel. Nebylo by
to poprvé, kdy by tak zvaný ‘útočník‘ byl naprosto nevinný a někdo
jiný, koho si nikdo nevšiml, byl skutečný vrah. Byli jsme toho svědky
už v případě amerického presidenta Johna F. Kennedyho, jeho
bratra Roberta F. Kennedyho, černého kazatele Martina Luthera
Kinga a mnoha jiných.

Také většina současného střílení ve školách a jinde v Americe je
provedena někým jiným, než kdo je zadržen. Často je také střelec
přímo na místě zneutralizován policií. To proto, aby později
nevypovídal a nepřišlo se na skutečného pachatele a na skutečný
důvod.

I v Evropě byla řádka politických vražed, z nichž většina byla
ututlána, anebo vydávána za nehodu, či něco jiného. To nebyl jen
arcivévoda František Ferdinand, následník rakouského trůnu a jeho
manželka v r. 1914 v Sarajevu, což bylo použito jako celkem ubohý
důvod pro rozpoutání první světové války.

Zde není možno přehlédnout současný pokus o vraždu francouzské
kandidátky na presidenta, Mariny Le Pen (2017), atentát na
předsedu německé AfD strany Tino Chrupally (2023), nebo
podezřelé úmrtí německého vice-kancléře Jürgena Möllermanna a
polského vice-premiéra Andrzeje Leppera. V r. 2018 to byl brazilský
president Jair Bolsonaro, u nás to byl v r. 2006 podnikatel František
Mrázek, a také Francouz Jacques Hamel, římsko-katolický kněz,
který byl ubodán nožem dvěma Muslimy, když sloužil mši.

Žádný z těchto pokusů o vraždu, anebo úmrtí nebyl řádně
vyšetřován a o většině z nich se veřejnost ani nedověděla.
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Byly zde rovněž vraždy těch, kteří nesouhlasili s historkami kolem
Covidu-19, odmítli očkování, anebo vypověděli WHO ze země.
Jedním z nich byl president z Haiti, Jovenel Moise, který byl zásadně
proti očkování. Další byl president Madagaskaru, Andry Rajoelina,
který upřednostňoval jejich vlastní očkování z místních bylin. V
Burundi to byl president Pierre Nkurunziza, který prohlásil, že jeho
země žádné očkování nepotřebuje. President Tanzanie, John
Magufuli zemřel ze stejného důvodu a mnoho dalších.

Všichni ti, kteří nesouhlasí s oficiální vládní historkou, jsou ohroženi
na životě.

Novinář varuje
 Americký novinář, Jack Posobiec říká, že by vůbec nebyl překvapen,

kdyby to, co se stalo na Slovensku nebyla předehra, nebo spíš
předzvěst toho stejného, co se bude dít tento podzim ve Spojených
státech. (Tím jsou myšleny presidentské volby).

Je jisté, že Rusko nepřestane na Ukrajině válčit, dokud nedocílí, co
si předsevzalo. Tím pádem si Západ neodpustí nějakým způsobem
proti nim útočit. Zbraně již rozdali, řádné vojsko nemají, takže
pravděpodobně použijí ‘asymetrickou strategii‘. Něco takového
zahrnuje politické vraždy, teroristické útoky proti důležité
infrastruktuře a občanům státu.

Velmi ohroženi budou rovněž novináři, což se už projevuje ve válce
na Ukrajině a také v Israeli, kdy jsou novináři pronásledováni a buď
zatýkáni, nebo přímo vražděni. Jen v Israeli jich bylo za současné
války proti Hamas zabito skoro 200.

Další ohrožení jsou konzervativní, křesťanští politikové a pro-lidoví
političtí kandidáti. Globalisté ztrácejí půdu pod nohama a proto
kolem sebe tlučou jako ten proverbiální topící se kůň. Bude zde
snaha rozpoutat barevné revoluce, popudit lidstvo jednu část proti
druhé, nebo dokonce začít civilní válku, což je již zkoušeno v
Americe.
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Současná politická situace
Nejnovější politická vraždax byla právě spáchána vůči iránskému
presidentovi Ebrahimovi Raisi a několika dalším vysoce postaveným
politickým osobnostem Iránu. President cestoval na severozápad
země, za účelem slavnostního otevření přehrady. V konvoji letěly
celkem tři helikoptéry. Dvě v pořádku doletěly na místo, zatím co ta
třetí, ve které letěl Raisi, se pravděpodobně zřítila.

Není jisté, co to způsobilo, protože helikoptéra se ještě nenašla. Jak
říká iránský bezpečnostní analysta, Farzin Nadimi, helikoptéry pro
vysoce postavené státní úředníky mohou v případě zřícení, nebo
nouzového přistání vysílat souřadnice, kde se nalézají. Tato
helikoptéra nic nevysílá, takže je možno podezřívat, že v ní buď
došlo k výbuchu, nebo byla sestřelena.

Vzhledem k tomu, že počasí bylo špatné a viditelnost zhoršená,
helikoptéra mohla také narazit na některý kopec v hornaté krajině,
kudy letěla. A protože přes veškerou snahu se nepodařilo navázat
spojení s presidentovým satelitním telefonem, tak je usuzováno, že
Raisi je mrtev a spolu s ním někteří hlavní vládní představitelé.

Když ji nakonec po úporném pročesávání kopečnaté a hustě
zalesněné krajiny našli, byla v těsné blízkosti hranic s
Azerbajdžánem.

Teď zbývá vypátratxi co se stalo, co byl důvod pro zřícení. S
přihlédnutím k současné napjaté situaci na Středním Východě je to
kritické zjištění. Israel by tak rád zničil celý Irán a moc se tím ani
netají, takže by bylo snadné podezřívat, že helikoptéru zesabotovali,
anebo po ní střelili. Snad proto Israelci ihned zveřejnili prohlášení, i
když skrze neoficiální mediální zdroje, že s nehodou nemají nic
společného.

Jenže Azerbajdžan a Israel jsou již od r. 1992 náramní přátelé.
Azerbajdžan je jedním z mála muslimských států, který udržuje s
Israelem dobré styky. Israel má dokonce značnou část svého vojska
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a rozvědky v Baku, což je hlavní město a obchodní středisko země.

Když vezmeme v úvahu znalosti a možnosti israelské armády tak je
zjevné, že by pro ně bylo snadné helikoptéru buď sestřelit raketou,
anebo vybuchnout bombu, umístěnou na palubě.

Jestliže to je, co se stalo, pak ty následky mohou být nedozírné.

Vztahy mezi Iránem a Israelem jsou již tak značně napjaté, takže
něco takového by spolehlivě způsobilo válku mezi nimi. Některé
národy by se přidaly k Iránu, Spojené státy by se připojily k Israeli a
hned bychom měli 3. světovou válku, přesně podle předpovědi
amerického zednáře Alberta Pike, jak ji popsal v dopise svému
příteli, italskému zednáři Giuseppe Mazzinimu. Podle Pike, ta válka
měla začít přímo tam, na Středním východě a měla zničit celý svět.

Nejnovější zprávy potvrdily podezření, že zřícení helikoptéry nebyla
žádní ‘nehoda‘, ale byl to další politický atentát: hlavní náčelník
iránské policie, Ahmad-Reza Radan, byl právě zavražděn střelnou
zbraní. Měl v sobě celkem 7 kulek. Takže – kdo je vinen?

Ale zpátky k původnímu námětu
 I když Fico útok přežil, o to víc je teď ohrožen. Někdo si přeje jeho

smrt a ten někdo jen tak nezapomene a neustoupí. Fico je udatný
bojovník, odhodlaný a plně si vědom toho, co chce docílit. Ten
neustoupí zrovna tak. A právě proto je ohrožen, protože ten tajný
útočník to dobře ví a chce ho zlikvidovat. Měla by být zesílena jeho
ochrana, jen důvěryhodní lidé by k němu měli mít přístup a i jinak by
mělo být pečováno o jeho bezpečí právě teď, v době, kdy je
zdravotně znevýhodněn.

Také pátrání po těch, kteří útok na něho zorganizovali by mělo být
zahájeno s ohledem na to, že se může jednat o cizí státní
příslušníky. Juraj Cintula by měl být důkladně prověřen po stránce
finanční, jestli mu nepřibyl větší obnos na jeho účet v bance, anebo
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jestli si neotevřel bankovní účet v zahraničí. Telefonní hovory, sms
zprávy, počítač, kontakty, přátelé, sousedé, cestování, lidé, které
navštěvuje – to všecko by mělo být prozkoumáno.

Náš protivník je mocný, protože ho neznáme. Je utajen. Ale nás je
víc a v množství je ta pravá síla! Je to tragická událost, která může
celkem rychle uvrhnout celý svět do další, celosvětové války, třetí v
pořadí. Měli bychom se vynasnažit, aby se tak nestalo.

A pak se ukázalo …
 Nic není možno dokonale utajit. A tak vyplavalo na povrch, že Juraj

Cintula nebyl ten ‘osamělý střelec,‘ rozhořčený nad současným
politickým vedením Slovenska, jak nám bylo tvrzeno. Za dvě hodiny
po střílení byla veškerá komunikace z jeho počítače vymazána.
Všecky jeho příspěvky na Facebook a jiné soukromé texty byly
prostě pryč.

Vyšetřování prokázalo, že jeho manželka by nebyla schopna něco
takového provést. Takže pak se tohoto úkolu ujal někdo jiný. To
nasvědčuje na organizaci a na plánovaný postup.

Co to bylo za skupinu lidí, kteří ho použili buď jako atentátníka, nebo
jako osla, který tam stál s pistolí v ruce a předstíral, že střílel?

Další podivná záležitost je, že soudce nedovolil policii prohledat
Cintulův byt až do pátku a přitom útok na Fica se odehrál ve středu.
Vyšetřování Ficovy ochranné složky odhalilo další problémy. Tito
nebyli správně oblečeni a provinili se, že nechali Fica přistoupit k
davu dříve, než to učinili sami a každého přítomného prozkoumali.
Taky nebyla připravena žádná úniková cesta, prostě – ochránci se
zachovali jako amatéři.

Ještě jeden zajímavý důkaz se objevil ve formě záznamu
slovenského ‘Ústavu pamäti národa‘xv z r. 1981, kde jsou zachyceni
kolaboranti s rozvědkou Spojených států, v té době vyšetřovaní.
Záznam dal na internet vyšetřující novinář Kit Klarenberg. To
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znamená, že Cintula byl americký agent celých 40 let. Proto měnil
názory spolu s názory svého zámořského dohližitele. Obrázek
dokumentu je na stránce.

Jestliže jsou ale v případu zapleteny i soudy a policie (ochrana), pak
je to zednářská akce.

AUTOR: Jane Kaufman

Prosím podpořte náš projekt!

Bez vaší pomoci se neobejdeme. Vaše příspěvky pomáhají
zvládat opakující se měsíční platby a udržet portál v chodu.
Potřebujeme vaši pomoc a podporu

CZK účet ve FIO bance (správce Slovanský Svět) :

Ú:2902573480/2010
 IBAN:CZ4320100000002902573480 SWIFT: FIOBCZPPXXX

EURO účet ve WISE bank (správce Jie Liang) :

IBAN: BE62967308702361 Swift:TRWIBEB1XXX
 Adresa banky: WISE EUROPE S.A., Avenue Louise 54, Room S52

Brussels 1050, Belgium

                              Děkujeme

Upozornění: Tento článek je výlučně názorem jeho autora. Články,
příspěvky a komentáře pod příspěvky se nemusí shodovat s postoji
redakce cz24.news. Medicínské a lékařské texty, názory a studie v
žádném případě nemají nahradit konzultace a vyšetření lékaři ve
zdravotnickém zařízení nebo jinými odborníky.
 
 

https://cz24.news/donate/

